
FAU 13. mars 2024 

 

Arbeidsmøte. 

Tilstede: Renate Larsen 8C, Marianne Eldorhagen 9B, Monica H. Myra 9C, Kittel Gjernes 10A 

og Maria Nordal 10C 

Fraværende: Janne Øya 8A, Frida Fred 8B, Inger Johanne Gundersen 9A  

og Ann Charlotte Gregersen 10B 

 

Saker: 

1. Elevundersøkelsen - Vi kom med samtaleemner til foresatte i en felles melding fra skolen til 

Foresatte. Skal FAU gjøre mer? Prøve å foreslå, tenke ut aktiviteter? 

Konkret hva vi kan gjøre mot mobbing. Har vi ikke, vi tenker videre på dette emne. 

FAU mener: 

Robust ungdom er veldig bra, men er ikke for 9. og 10. trinn nå. Da det ble innført fra 8. trinn 

dette skoleåret. 

 

 

2. Ungdomsarbeidere, der har kommunen 100% stilling fordelt på 2 - 50% stillinger, kan vi 

anbefale tiltak, eventuelt hva? 

 F. eks. vinterferien, der kunne det vært mer for ungdommen - det var etter det Kittel fikk med 

seg en spillekveld, frem til 20:00 første fredagen i vinterferien. Våren kommer nå, det er nå det 

er viktig å ha arr. og møteplasser tilgjengelig. Motorbygget har ett rom, det må være bemannet 

for å holde åpent, er det noe FAU skal styre med? 

 

Vi kan komme med innspill, vi er jo så heldige at Frida (som innehar 50% stilling som 

ungdomsarbeider) sitter i FAU, hun kan kommunisere deres rolle/ressurser til oss.  

FAU mener: 

Skansen, nå kalt Scenehuset. Burde bredden av ungdommen få disponert som ett flerbrukshus. 

Ett sted og henge, aktiviteter og disco. Være DET stedet, for ungdommen i kommunen. 

Det er forebyggende at de har ett tilholdssted å holde seg/knytte seg til. Gjerne en Kiosk, 

Kanskje vidregående elever kan være ‘’voksenperdsoner’’ på kvelder sammen med Frivillige og 

Ungdomsarbeiderene. Elevbedrift? FAU vil gjerne ha flere aktiviterter som er tilpasset 13-17 år.. 

Vi synes ikke aktiviteter som leire og tursj verksted (Avholdes 15. mars)treffer bredden/flertallet 

av ungdom mellom 13 - 17 år. 

Kunne de nye stillingene som ungdomskontakter hatt kontor på Skansen? Der ungdommen 

kunne komme å henge etter skole, samt kvelder i helger. Bli ett levende hus. 



 

3. FAUvil gjerne gi skolen/ungdommene en gave? Vi har fokus på at det skal skje dette  

skolehalvåret. 

FAU mener: 

Jobber videre med dette, vi diskuterte alternativer. Vi hadde oppe flere forslag som vi ikke vil 

skrive i referatet pr. nå. 

Eventuelt kan vi søke støtte hos: Lions, kiwanis, banker osv. 

 

 

 

 

4. Nattravn vår/sommer 24, der må vi komme igang. Hva og hvordan skal vi gjennomføre 

dette. Kittel har vært med å styrt dette før, i flere år. Kittel skal få litt innputt fra Malin Paust også 

med meg til møte. 

 

FAU mener: 

Kittel mailer Følgebrev 2023 til – Marianne, hun skriver ett forslag til følgebrev nattravn 2024. 

Som nevnt under, setter disse FAU representantene opp lister. 

Vi er veldig positive til Nattravn, vi ser det er utfordringer med frivillighet, men er viktig at 

Foresatte stiller opp.  

8. trinn  Renate & Jacob larsen - Sensommer 

9. trinn  Monica H. Myra - sommer 

10. trinn Kittel Gjernes - Vår/tidlig sommer  

 

Referent  

Kittel Gjernes 


